
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 03/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Αναζητούνται επειγόντως απολυμαντές για το Νοσοκομείο
Σερρών»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με πληροφορίες κατοίκων στο Νοσοκομείο των Σερρών δεν υπάρχει η
ειδικότητα των απολυμαντών. Όπως χαρακτηριστικά αναφέρουν, παρόλο που ζητείται
επανειλημμένα από τη διεύθυνση του Νοσοκομείου προσωπικό για την κάλυψη των
κενών θέσεων, δυστυχώς δεν υπάρχει ενδιαφέρον. Οι ενδονοσοκομειακές λοιμώξεις
είναι ένα ιδιαίτερα σοβαρό πρόβλημα που υπάρχει σε όλες τις δομές παροχής υγείας.
Να σημειωθεί ότι για την ειδικότητα του κλιβανιστή υπάρχει μόνο μία σχολή στην Αθήνα,
εξάμηνης διάρκειας, που δε λειτουργεί πλέον από το 2017, με αποτέλεσμα τα
νοσοκομεία να μη δύνανται να στελεχωθούν από την ειδικότητα αυτή. Αποστειρώσεις
γίνονται μόνο στα χειρουργικά εργαλεία, ενώ ο υπόλοιπος ξενοδοχειακός εξοπλισμός
ενός δωματίου ή μιας μονάδας είναι μη κρίσιμο είδος.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να προσλάβετε άμεσα απολυμαντές ως μόνιμο προσωπικό και όχι ως
επικουρικό στο Νοσοκομείο Σερρών, λόγω της σοβαρότητας του προβλήματος για την
κάλυψη των κενών θέσεων;

Ο ερωτών Βουλευτής
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